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Sportakkoord
Afgelopen maanden hebben wij u een aantal keer op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen van 
het Lokaal Sportakkoord. Het sportakkoord laat sport- en beweegaanbieders meedenken over 
vitaliteit van de inwoners gedurende de komende jaren.  Daarnaast is eigenaarschap een belangrijk 
onderdeel. Het sportakkoord is van, voor en door de sport- en beweegaanbieders van Medemblik.

De laatste maanden is als gevolg van Corona dit proces wat vertraagd. De formateur heeft samen 
met een aantal koplopers de laatste fase vormgegeven. Men bevindt zich nu in de afrondende fase, 
waarbij de conceptversie met een grotere groep gedeeld zal worden.

De definitieve versie dient uiterlijk 26 juni te worden aangeleverd bij de Vereniging Sport en 
Gemeenten. Deze definitieve versie zal ook met uw raad gedeeld worden.

 
Stand van zaken Muziekonderwijs

1. Faillissement muziekschool MOW
Zoals aangekondigd tijdens de commissie van 14 mei jl. heeft MOW eerder mondeling laten weten 
aan het einde van het schooljaar 2019-2020 haar werkzaamheden te beëindigen. In de brief die u en 
het college gisteren heeft ontvangen, is het faillissement officieel per 16 juni jl. aangekondigd. De 
curator neemt vanaf deze datum de werkzaamheden van het bestuur over. 

2. De toekomst
We willen graag dat het muziekonderwijs behouden blijft en dat de docenten van MOW hun lessen 
kunnen voortzetten. Hiervoor worden, in samenwerking met de SED gemeenten, de volgende 
stappen gezet:

- Docentencollectief
Een groep docenten (van MOW en SMS) hebben aangegeven dat zij een collectief willen starten. Met 
hen is er vanuit het ambtelijk apparaat nauw contact over welke stappen hiervoor nodig zijn.

- Westfriese Bibliotheken
Met de Westfriese Bibliotheken (hierna; bibliotheek) voeren we, in gezamenlijkheid met 
muziekdocenten die een collectief willen starten, verkennende gesprekken over het voortzetten van 
het muziekonderwijs in de gemeenten Medemblik, Stede Broec, Enkhuizen en Drechterland. Het is 
voor de regio logisch en voor een instelling ook meer efficiënt wanneer er een samenwerking komt 
op het gebied van muziekonderwijs. We onderzoeken dan ook of de coördinatie van het 
muziekonderwijs op eenzelfde manier voor de vier gemeenten bij de WFB belegd kan worden. De 
subsidieregelingen van deze gemeenten zijn voor het grootste deel al gelijkluidend. Het 
docentencollectief kan ondergebracht worden bij het WFB. 

Voor het procesmatige deel schakelen we, op verzoek van de docenten en bibliotheek, externe hulp 
in van de oud-directeur van Fluxus in Zaandam. In Zaandam hebben ze dezelfde situatie 
doorgemaakt. Daar is nu een docentencollectief van zelfstandig ondernemers voor de individuele 
muzieklessen en een coördinatie voor Cultuureducatie met Kwaliteit (CMK) en muziek op de scholen. 
Dit is vergelijkbaar met hoe wij het voor ogen hebben. 



3. Vervolgacties
- Wanneer duidelijk is of de coördinatie bij de bibliotheek belegd wordt en hoe de samenwerking 

met het docentencollectief eruit gaat zien, dan laat ik u het zo snel mogelijk weten.
- Samen met de SED leggen we bij de curator een vordering neer op de inboedel. Dit met als doel 

dat het docentencollectief hier gebruik van kan maken. 
- Met de afdeling communicatie maken we afspraken over publicatie.


